
Zápis z porady vedení konané dne 23. 3. 2015 

Přítomni: Kohoutková, Regner, Bartošek, Malinka, Dostál, Šrubařová, Křenek, Rebok, 

Novotná Buršíková 

Omluveni: Račanský, Matyska 

1. Kontrola úkolů z minulé porady  

– Výroční zpráva – příspěvek za ÚVT hotov, zítra bude odeslán na rektorát.  

– Rekonstrukce zadního traktu na Botanické - dnes proběhne pracovní schůzka 

s Čermákem za účasti Reboka, tématem je reálnost stěhování sálů, možnosti a rozvaha 

včetně paralelních záležitostí (napájení apod.). 

– Příprava projektů OP VVV - na konec dubna byl svolán další workshop do Šlapanic, 

termín je pro ÚVT naprosto nevyhovující, probíhá diskuse s RMU o případné změně 

data.  

– Finalizace provozních řádů sálů – poslední verzi se zapracovanými připomínkami 

ředitele pošle Kamil Martině, která zajistí podpis a zveřejnění. (kontrola za týden) 

– Plán kontrol – v systému je již zadána provozně-ekonomická divize. Během dneška 

dodají divizní chybějící údaje. Kontroly musí být schválené do 30. 3.  

 

2. Telefonie  

– Rebok informoval o průběhu přepojování - probíhá průběžně, tento víkend přepojen 

rektorát, následují školení zaměstnanců pro zacházení s digitálními telefony.  

– Bylo zjištěno, že všechny původní státní linky již byly zrušeny. 

– Probíhají jednání se zájemcem o odkup hardware, bude připravena kupní smlouva.  

– Bude nutné koupit nový malý rack.  

 

3. Různé 

– Z důvodu rozpočtového provizoria a dosud neukončených hodnocení na některých 

pracovištích ÚVT dojde k časovému posunu přiznání výkonnostních příplatků, a to od 

1. 5. Opatření ředitele bude vydáno bezodkladně.  

– Kohoutková informovala, že probíhají překlady INETu do angličtiny- byla zajištěna 

externistka, Kohoutková zpracuje podklady pro objednávku včetně finančního zdroje.  

– Mobilní technologie – stávající smlouva byla prodloužena do 30. 6., bude se vypisovat 

nové výběrové řízení. Pokrytí kampusu ještě dořeší T-Mobile v rámci staré smlouvy.   

– SafeQ - Kamil informoval o problematické situaci s tisky na pedagogické. Do plné 

funkčnosti zbývá zprovoznit reklamaci tisků (aktuálně řešeno formou reklamace 

s dodavatelem). Navrženo zprovoznit v „pilotním provozu“ s průběžným doladěním 

reklamací, servisní smlouva bude podepsána až při úplném zprovoznění systému. 

O situaci bude informována tajemnice pedagogické (kontrola za týden). 

– Příští čtvrtek proběhne setkání s LVT. Regner seznámil s programem.  

– Od 17. 4. bude probíhat Must week, Regner pošle kolegiu podrobnější informace.  

– Zkušebně bude změněn režim provozu dohledového centra - jeden a jeden v původním 

časovém rozsahu, od 8 do 16 další osoba na překryvnou dobu. Tento režim dovolí 



uvolnit Sabinu Bajerovou ze směnné činnosti i pro jinou práci. Od 1. 4. bude probíhat 

testovací provoz.  

– Administrativní podpora pro Gotex – navrženy dva módy, v tomto týdnu bude 

rozhodnut režim fungování. Budou zavedeny „úřední hodiny“. 

– Šrubařová informovala o dokončování rozpočtu – měl by kopírovat loňský. Zakázky 

zatím fungují dle loňské skutečnosti, vedoucí zakázek musí avizovat případné 

problémy a plánované výkyvy dostatečně dopředu.  

– Hospodářský výsledek budeme z velké většiny dávat do FRIMu. 

– Proběhlo stěhování v rámci 2. patra, bude následovat ještě stěhování Petra Pištěka. Od 

pátku bude možné začít stěhovat v rámci 3. patra.  

 

4. Zprávy z projektové podpory  

– Dostál upozornil na potřebu důkladně archivovat věci vzniklé z projektů, nejlépe též 

elektronicky. Dostál uvedl konkrétní příklad, kdy poskytovatel znovu vyžaduje 

výsledky již skončeného projektu.   

– Diskuse o projektech NAKI – začíná být velmi žádoucí spojení informatiky 

s humanitními vědami, lze očekávat vypsání projektů. 

 

 

 

 

Zapsala:                              Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                           Otto Dostál 

zástupce ředitele pro vědu a výzkum  

 


